
Fedje kommune
Møteprotokoll

for
Arbeidsmiljøutvalet

Møtedato: 28.11.2022
Møtestad: Møterom i 1 etg. Kalveldalen 1. (tidligare NAV møterom)
Møtetid: 14:00 - 15:15

  
 

Møtedeltakarar Parti
Berit Karin Rystad
Lisbeth Stuberg
Pål-Erik Holgersen
Tone Hatlem

 

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti

Følgjande frå administrasjonen møtte:
Kristin Handeland



Sakliste

Saknr Tittel
005/22 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste
006/22 Godkjenning av møtebok
007/22 Referatsaker
008/22 Val av leiar for arbeidsmiljøutvalet
009/22 Saker kommunedirektøren vil drøfta med arbeidsmiljøutvalet
010/22 Kommunebudsjettet for 2023 og økonomiplan for 2023-2026
011/22 Eventuelt



005/22: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste

Arbeidsmiljøutvalet  28.11.2022

Behandling:
Verneombod Lisbeth Stuberg etterlyser opplysingar om avvik, og sjukemelding statistikk. 

AMU - sak 005/22 Vedtak:

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.

Samrøystes vedteke.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

006/22: Godkjenning av møtebok

Arbeidsmiljøutvalet  28.11.2022

Behandling:

AMU - sak 006/22 Vedtak:

Møtebok frå sist møte vert godkjent.

Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

007/22: Referatsaker

Arbeidsmiljøutvalet  28.11.2022

Behandling:
Statistikken ligg ikkje ved, kommunedirektøren vil komma attende med sak til AMU.

AMU - sak 007/22 Vedtak:

Statistikken ligg ikkje ved, kommunedirektøren vil komma attende med sak til AMU.



---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

008/22: Val av leiar for arbeidsmiljøutvalet

Arbeidsmiljøutvalet  28.11.2022

Behandling:

AMU - sak 008/22 Vedtak:

Kommunedirektør Berit Karin Rystad vert leiar for arbeidsmiljøutvalet frå 28.11.2023 - 28.11.2024.
Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

009/22: Saker kommunedirektøren vil drøfta med arbeidsmiljøutvalet

Arbeidsmiljøutvalet  28.11.2022

Behandling:
Hovudverneomboda får ikkje kopi av avvika som kjem inn til dei ulike einingane, kommunedirektøren 
undersøkjer kva som kan vera problema her. 

AMU - sak 009/22 Vedtak:

Det vart ikkje fatta vedtak i saka. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

010/22: Kommunebudsjettet for 2023 og økonomiplan for 2023-2026

Eldrerådet  16.11.2022

Behandling:
-Positivt at Helsetunet er omtalt i budsjettet.
-Ombygging av Hjartebanken - Eldrerådet ber om at ved ombygging at kommunale bygg,  at det vert 
tatt særleg omsyn til universell utfortming. 
-Den Kulturelle spaserstokken er eit viktig kulturtilbod for eldre. 

ELD - sak 010/22 Vedtak:



Kommunebudsjett 2023 og økonomiplan 2023-2026 vert vedteke slik det ligg føre med dei endringar 
og kommentarar som Eldrerådet har lagt inn. 
Samrøystes vedteke. 

Ungdomsrådet  16.11.2022

Behandling:
Kommunedirektør Berit Rystad orienterte om budsjettet, kommunedirektøren sa ho ville at om det 
var saker ungdomsrådet ville drøfta med henne i 2023, var dei velkommen til det. 
Kommunedirektøren orienterte om den kommunale ungdomsklubben. Det er eit ynskje frå 
ungdomsklubben med treningsapparat/hinderløype og gapahuk i Nordsjøløypa. 
Ungdomsrådet drøfta ulike arrangement dei ynskjer arrangera i løpet av 2023. Som til dømes 
neonparty. Ungdomsrådet ber kommunestyret om 30 000,- kr som dei kan nytta til ulike 
arrangement/ og eller utstyr til ungdomsklubben i 2023. 

U - sak 012/22 Vedtak:

Ungdomsrådet ber kommunestyret løyva 30 000,- kr som ungdomsklubben kan nytta til ulike 
arrangement/ og eller utstyr til ungdomsklubben i 2023. 
Kommunebudsjett 2023 og økonomiplan 2023-2026 vert vedteke med den endringa som 
ungdomsrådet har lagt inn. 
Samrøystes vedteke.

Formannskapet  22.11.2022

Behandling:
Utbygging av Hjartebanken: Silje Gullaksen (H), Marit Øien (Frp) røysta imot mot ombygging av 
Hjartebanken. Kamilla K B Karlsen (Ap) og Stian Herøy (H) røysta for ombygginga av Hjartebanken, 
ordførar Stian Herøy her ekstrastemme når ein får avrøysting 2-2 grunna at det berre er  4 
representantar til stades i formannskapsmøtet. Innstillinga frå formannskapet vert då at ein løyver 
midlar til ombygging av Hjartebanken. 

Stian Herøy (H) varslar at dei kjem med forslag om at barnehagen skal vera gratis i 2023. 

Kamilla B K Karlsen (Ap)  Pendlarartilskot: Kamilla B K Karlsen (Ap) kjem med forslag om at ein 
opprettheldt pendlartilskotet for 2023. Representanten varslar og at det kjem forslag om å styrka 
bemanninga i barnehagen i 2023. Det kjem forslag om at ein ikkje skal ha bassenget stengt heile 
sommaren 2023. 

Låneopptak Husbanken: Fedje Kommunen tek opp lån på 2 mill. til vidare utlån. Samrøystes. 

F - sak 107/22 Vedtak:

Kommunebudsjett 2023 og økonomiplan 2023-2026 vert vedteke slik det ligg føre, med dei 



endringane som er varsla.
Samrøystes vedteke. 

Arbeidsmiljøutvalet  28.11.2022

Behandling:

AMU - sak 010/22 Vedtak:

Kommunebudsjett 2023 og økonomiplan 2023-2026 vert vedteke slik det ligg føre.
Samrøystes vedteke. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

011/22: Eventuelt

Arbeidsmiljøutvalet  28.11.2022

Behandling:
Slitasje knytt til mangel på personell ved skulen. 
Kommunedirektøren og verneombodet ved skulen tek saka vidare. 

AMU - sak 011/22 Vedtak:

Det vart ikkje fatta vedtak under eventuelt.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------


